
Protokół Nr XXXII /2012 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 21 grudnia 2012r. 

 

XXXII (nadzwyczajna) Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim odbyła się 21 grudnia 2012r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. 

Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie XXXII Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 800, a zakończyły ok. godz. 1810 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz- Górzkowska, 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Stanisław Czajka, Jan Czapliński, Adam Głowacki, Tomasz 

Szczepański. Spóźnił się radny Andrzej Andrzejewski.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Mirosław Galiński. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Galiński wyraził zgodę.  

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych 

(załącznik nr 3).  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych ma do niego uwagi. Radni nie wnieśli uwag. 
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Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 

12 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XXXII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu.   
6. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego. 
8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXXI Sesji był radny Grzegorz Dembek.  

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Dembek poinformował, że zapoznał się z protokołem. Protokół odzwierciedla przebieg 

obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przewodnicząca zapytała czy pozostali radni wnoszą uwagi do protokołu. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXI/2012. 

Głosowało 12 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków.  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków ani zapytań. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego 

Starosta wnioskowała o powołanie na stanowisko Skarbnika panią Halinę Bartkowską. Ustały 

przesłanki, które budziły wątpliwości. P. Bartkowska nie jest już członkiem Stowarzyszenia 

Skarbników, wobec czego nie ma przeszkód, aby pełniła funkcję Skarbnika Powiatu. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Na salę obrad wszedł radny Andrzejewski. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr XXXII/267/2012 (załącznik 

nr 5) podjęto jednogłośnie.  

Ad. 8 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 9 

 Sprawy różne 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos. 

Radny Andrzejewski poinformował, że od kilku lat Gminne Centrum Kultury w Mszanowie 

organizuje imprezę pt. Marsz na Grunwald. W tym roku Marsz wyruszy spod Warszawy, z 

Kobyłki w powiecie wołomińskim. Padła wstępna propozycja nawiązania współpracy między 

powiatami: wołomińskim, działdowskim i nowomiejskim. Radny poddał propozycję do 

rozważenia.   

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 10 

 Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXXII Sesji Rady 

Powiatu.    

 

    Sekretarz obrad              Przewodnicząca Rady Powiatu 

 

Andrzej Andrzejewski            Zofia Andrzejewska 

                

Protokół sporządziła:   

Anna Andrzejczak  


